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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit állapított meg a Nemzetbiztonsági Hivatal a balatonöszödi beszéd kiszivárogtatásával
kapcsolatban?" címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szilvást'
Györgyhöz, a polgári nemzetbiztonsági szolgálatokat irányító miniszterhez .

Tisztelt Miniszter úr!

A kormányszóvivő, 2006. október 4-én - többek között - a Magyar Rádió
sajtónyilvánosságán keresztül arról tájékoztatta a közvéleményt, hogy „törvénysértés
gyanújával vizsgálódnak a szakemberek a balatonöszödi beszéd kiszivárogtatásával
kapcsolatban. " A kormányszóvivő újságírói kérdésre válaszolva kijelentette, hogy a
Nemzetbiztonsági Hivatal foglalkozik az üggyel .

A fentiekben leírtak figyelembevétele mellett tisztelettel kérdezem miniszter úrtól :

•

	

Mit állapított meg a Nemzetbiztonsági Hivatal a balatonöszödi beszéd
kiszivárogtatásával kapcsolatban?

•

	

Ki(k) a cselekmény feltételezett elkövetői?

•

	

Vizsgálta-e a Nemzetbiztonsági Hivatal a kiszivárogtatott hangfeltétel keletkezésének
körülményeit?

•

	

Milyen körülmények között kerülhetett sor a hanganyag kiszivárogtatására?

Kérem, hogy válaszát az Országgyűlés ülésén kívül, - amennyiben lehetséges elektronikus
formában is - írásban szíveskedjen megadni .
(Elektronikus címem : ervin.demeter(a~parlament.hu)
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Demeter ruin
országgyűlési képviselő

írásbeli kérdés


	page 1

